
Protokół nr 40/2018 z posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Miejskiej

odbytego w dniu 28 czerwca 2018 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 
Nieobecny radny Roman Malicki

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak
Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek
Zasępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska
- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na XLVII sesję Rady.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
– Tomasz Pawlak.
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na XLVII sesję Rady.

a) zmian budżetu i w budżecie na 2018 rok

Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany:
 zmniejsza się wydatki bieżące w rozdz. 60016 o kwotę 110.000 zł, w rozdz. 75023 

o kwotę 25.000,00 zł, w rozdz. 75702 o kwotę 112.000 zł, w rozdz. 92109 o kwotę
4.400 zł

  dokonuje się zmian w wydatkach inwestycyjnych;
-  Budowa chodnika na Osiedlu 600-lecia zmniejsza się wydatki o kwotę 50.000 zł,
-  Przebudowa  chodnika  przy  drodze  gminnej  w  Głogininie  zwiększa  się  wydatki  
o kwotę  22.000 zł,
- Przebudowa i rozbudowa ul. Ks. Kan. E. Jęczkowskiego zwiększa się wydatki o kwotę
55.000 zł,
-  Rozbudowa  Przedszkola  Samorządowego  „Pod  Dębem”  w  Karolewie  w  celu
umożliwienia opieki nad dziećmi do lat 3 – 215.000 zł,
- Budowa fontanny w parku Miejskim im. A. Mickiewicza – 1.000 zł,
- Budowa altany drewnianej w Skokówku – 4.400 zł.
Dokonuje  się  przesunięć  między  paragrafami  w  rozdziale  „Gimnazja”  w  celu
zabezpieczenia środków na zakup usług telekomunikacyjnych, w rozdziale 921120 na
wynagrodzenia bezosobowe oraz zwiększa wydatki bieżące w rozdz. 90003  na zakup
koszy ulicznych.

Przewodniczący  Rady  –  Andrzej  Kubiak  zapytał  jak  wypadł  przetarg  na  rozbudowę
Przedszkola w Borku Wlkp.
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Burmistrz wyjaśnił,  że w najbliższym czasie zostanie odpisana umowa z wykonawcą, do
dnia 20 października br musi być zatańczenie zadania, natomiast od 1 stycznia 2019 roku
żłobek musi rozpocząć działalność, aby nie stracić dofinansowania.

Innych uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2018–
2024

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany WPF dotyczą uaktualnienia planowanych zadań
na lata 2018-2024.

Burmistrz  poinformował,  że  w  związku  z  rozbudową  przedszkola  konieczna  jest
przepompownia i kotłownia. Wcześniej dobudowana część przedszkola opierała się na starej
kotłowni,  z  dalszą  rozbudową  przedszkola  musi  być  nowa.  Ponadto  Burmistrz
poinformował, że Gmina ma szansę otrzymania dodatkowo 400 tys. zł dofinansowania na
funkcjonowanie żłobka w Borku Wlkp., +  obecnie 300 tys. zł, to daje kwotę 700 tys. zł
dofinansowania.  

Radny Michał  Dopierała  stwierdził,  że  mieszkańcy pytają  kiedy będzie żłobek w Borku
Wlkp. Radny uważa, że żłobek jest bardzo potrzebny, rodzice chcą pracować, a małe dzieci
będą miały opiekę. Zdaniem radnego to zadanie należy realizować.

Radny  Tadeusz  Ludwiczak  zapytał  czy  dofinansowanie  w  wysokości  określonej  
w w/w uchwale wystarczy na rozbudowę ulicy Księdza Kan. E. Jęczkowskiego. 

Burmistrz  wyjaśnił,  że  według jego rozeznania dołożenie  kwoty w wysokości  55 tys.  zł
powinno wystarczyć.

Radny Michał Dopierała uważa, rozbudowę w/w drogi za zasadne.

Innych uwag nie zgłoszono.
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Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

c) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  szczegółowego  sposobu  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

Burmistrz  poinformował,  że  w  dniu  6  grudnia  2012  r.  Rada  Miejska  
Borku  Wlkp.  podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenie  usług  w zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Zmiana dotyczy wprowadzenia ograniczenia odbioru przez Punkt Selektywnego Zbierania
Odpadów Komunalnych zużytych opon samochodowych od  pojazdów o całkowitej masie
do 3,5 tony do 6 szt.  na gospodarstwo domowe w roku kalendarzowym.  Na przestrzeni
ostatnich kilku miesięcy zauważony został problem zbyt dużej ilości oddawanych zużytych
opon  samochodowych  na  PSZOK  przez  mieszkańców  gminy  Borek  Wlkp.  Zachodzi
podejrzenie, że opony te mogą pochodzić z działalności gospodarczej lub z innych gmin,  
w których takie ograniczenia są wprowadzone. 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że przy zmianie zużytych opon, można je pozostawić
tam gdzie się wymienia. Ponadto dodał, że należy dopilnować firmy wymieniające opony,
aby one tam zostały.

Radny Damian Florczyk stwierdził,  że w Regulaminie jest zapisane, że nie przyjmuje się
części samochodowych, a opony można do nich zaliczyć.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  często  zdarza  się,  że  pod  zamkniętą  bramą  PSZOK  leżą  części
samochodowe.

Radny  Michał  Dopierała  stwierdził,  że  lepiej  jak  odpady leżą  pod  bramą  PSZOK niż  
w rowach. Następnie radny zapytał czy wiadomo ile osób z Ukrainy jest zameldowanych na
terenie naszej gminy i czy wszyscy płacą za odbiór odpadów komunalnych.

Burmistrz wyjaśnił, że zostanie sprawdzone ile osób jest zameldowanych z Ukrainy i czy
płacą za odpady.
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Ponadto Burmistrz poinformował, że do PSZOK w ostatnim czasie dostarczono dużą ilość
niekompletnych  lodówek,  istnieje  podejrzenie,  że  ktoś  zbiera  zużyte  lodówki  i  po
wymontowaniu niektórych części wywozi na gratowisko.

Radny  Romuald  Gawroński  stwierdził,  że  po  to  budowaliśmy PSZOK,  aby  odpady nie
leżały w rowach. Radny proponował zapisywanie, kto ile odpadów dostarcza.

Radny Marian Jańczak poinformował,  że w rowie przy drodze do Wycisłowa było dużo
opon.  Ponadto  radny  uważa,  że  w  PSZOK  można  prowadzić  kontrolę  pod  względem
dostarczanych odpadów, a wymiana sprzętu RTV może być wynikiem 500+.

Innych uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji: nie wydano opinii do w/w projektu uchwały.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.

Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji – 
Tomasz Pawlak zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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	Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak

